



CHEMI-CON TRADING (SHENZHEN) CO., LTD.
贵弥功贸易(深圳)有限公司
RM A,G-L, 22/F., TOWER A, NEO BUILDING, 6011 SHENNAN AVENUE, FUTIAN DISTRICT, SHENZHEN, CHINA.
TEL: 86-755-8347 6810 FAX: 86-755-8347 6820
深圳市福田区深南中路6011号NEO A座22楼A,G-L
电话: 86-755-8347 6810 传真: 86-755-8347 6820

No. CCS2021040102

Messrs. : POURINSEA TECHNOLOGY GROUP & JOIN ELECTRONIC CO.

致：注海科技集团 & 昭安电子公司

Agency Authorization Letter

代理商授权书

Dear Sirs

First of all, we appreciate our business relationship and cooperation.

Today, we would like to certify that we acknowledge POURINSEA TECHNOLOGY GROUP & JOIN ELECTRONIC CO. as an authorized sales distributor of CHEMI-CON TRADING (SHENZHEN) CO., LTD in South China and HongKong, and this letter is to guarantee that we, Nippon Chemi-Con Group, has inspected and approved the specification of NCC products delivered to POURINSEA TECHNOLOGY GROUP & JOIN ELECTRONIC CO. based on our quality inspection standard.

The term of validity of the authorization is 2 years; expired on Mar-31-2023.

*South China: Province of Guangdong, Guangxi, Yunnan, Fujian, Jiangxi, Hunan, Guizhou, Sichuan, and Chongqing city.

您好,

首先, 非常感谢贵司长久以来对敝公司的支持。

在此, 敝公司声明注海科技集团和昭安电子公司为贵弥功贸易(深圳)有限公司指定之产品在中国华南区和中国香港代理商; 同时, 我们保证所有运交至注海科技集团和昭安电子公司之 Nippon Chemi-Con 产品已经过 Nippon Chemi-Con Group 一致之规格与品管检验。

此代理证有效期限为 2 年, 于 2023 年 3 月 31 日失效。

*中国华南区指: 广东, 广西, 云南, 福建, 江西, 湖南, 贵州, 四川省和重庆市。

Thank you

CHEMI-CON TRADING (SHENZHEN) CO., LTD.

贵弥功贸易(深圳)有限公司

2021年4月1日

Tokyo office: Nippon Chemi-Con Corporation
Miyako Gotanda-Bldg, Higashi-kan, 6-4, Osaki 5-Chome, Shinagawa-ku, Tokyo 141-8605, Japan.
Tel: (3) 5436 - 7629 Fax: (3) 5436 - 7595